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Onderwerp: Gevolgen huidige covid maatregelen (even in perspectief)

»IEEE
Nu er weer een nieuw pakket aan maatregelen genomen is zie je overal in de media ook de sport weer roepen om compensatie.
Nou zijn [EER en ik niet vies van een beetje werk MAAR ik denk wel dat het goed is om het even in het juiste perspectief te

zetten.

De maatregel die de amateursport het meeste treft is het sluiten van de kantines. Betaald voetbal laat ik hier (bijna geheel)
buiten beschouwing. Op basis van de cijfers die wij in april hebben verzameld samen met SWS om het toenmalige steunpakket
te onderbouwen, heeft SWS onderstaande artikel gepubliceerd waarin zij aangeven dat het bruto nadelige gevolg van de huidige

maatregelen tot en met 20 oktober ongeveer 40 min. is. Netto is dit overigens ongeveer 20 min.

De vraag die dit bij mij opwierp was: voor welke verenigingen is dit daadwerkelijk een groot probleem?

Daarop heb ik een aantal artikelen gescand en eens gekeken naar de clubs waar geinterviewden van waren. Dit levert het

volgende beeld op.

Er worden bijna uitsluitend voetbalclubs geinterviewd en een enkele hockeyclub. Deze clubs hebben dan ook nog eens allemaal

iets gemeen; ze spelen in de top van het amateurvoetbal of eredivisie hockey, zij representeren in totaal ongeveer 100-150

clubs)

Wanneer we daarbij op het voetbal inzoomen (die schreeuwen het hardste) komt een specifiek probleem van deze clubs naar

voren namelijk een heel duur eerste elftal. Want hoewel het hier om amateursport gaat kost een eerste elftal in deze divisies tot

al snel rond de 1 miljoen euro aan salarissen van spelers en staf.

Om dit jaarlijks te dekken hebben deze clubs naast sponsorinkomsten ook de winsten uit de kantine omzet heel hard nodig. Bij
een club als VV Katwijk of HHC Hardenberg gaat het al snel om rond de 10.000 euro per week netto wat zij nu mislopen.

Vanuit een economisch perspectief kun je dan aanvoeren dat het in moeilijke tijden tijd wordt om spelers oen/of staf te korten of

af te laten vloeien. Echter de regelementen vanuit de KNVB schrijven voor dat wanneer een club op deze amateur niveaus actief

is zij een X aantal contractspelers en staf moeten hebben.

Voor deze clubs lijkt dan nu ook de oplossing te liggen in wat kosten verlagen daar waar het mogelijk is en de noodkrediet

faciliteit bij SWS.

Mochten de maatregelen na 20 oktober voortgezet worden dan zal de roep op een sport specifiek steunpakket vast weer

aanzwellen en daar is dan ook zeker wat voor te zeggen.
Dit zou weer in de vorm van een TASO regeling kunnen bijvoorbeeld.
Maar ik zou gezien de specifieke problematiek die nu vooral bij deze clubs zich lijkt af te spelen dat moment dan ook gebruiken
om met de KNVB te bekijken of zij (tijdelijk) de regels omtrent het aantal contract spelers en staf niet kunnen/ moeten

versoepelen.

Want waar in april/mei nog veel onbekendheid was met de financiéle gevolgen van een lockdown en de miljarden ons om de

oren vlogen hebben we nu veel betere inzichten en kunnen we op basis van de financiéle afrekeningen van clubs over het

seizoen 2019-2020 zelfs concluderen dat het grootste deel van de verenigingen (ruim 80%) het zelfs beter financieel heeft

gedaan dan in het seizoen 2018-2019.

Ik wil jullie dan ook bij deze aan de voorkant alleen maar even meegeven dat wij bij een eventuele inrichting van een volgend
sport specifiek steunpakket ook eisen aan de bonden kunnen/moeten gaan stellen voor de financiéle houdbaarheid van de

amateursport, want dat is het nog altijd wel; AMATEURSPORT.

Artikel SWS: https://sws.nl/nieuws/nieuwe-maatregelen-overheid-kosten-sportclubs-ruim-40-miljoen-euro/
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